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 توصیه های استاندار فارس
 به مدیران حراست ادارات فارس

  

استاندار فارس با اشــاره به اهمیت دایره حراست 
در ادارات و ســازمان های مختلف، توصیه هایی را 
برای ارتقــاء کیفی اقدامات به مدیران حراســت 

ادارات این استان داشت. 
دکتر محمدهــادی ایمانیــه در همایش مدیران 
حراســت دســتگاه های اجرایی فارس، به مسائل 
اقتصادی و مشــکلات معیشــتی مردم اشــاره و 
اضافــه کرد: اســتان نمی تواند به بحــث افزایش 
قیمت کالاها ورود کند امــا می تواند در مقابله با 
گرانفروشی و فروش اجناس بالاتر از قیمت مصوب 

اقداماتی را اجرایی کند.
ایمانیه خاطرنشــان کرد: یکی از راه های مقابله با 
گران فروشی کاهش واسطه هاست، کمک کنید تا 
این مُهِم که قدم بزرگی در معیشــت مردم است 

محقق شود.
او همچنیــن در خصــوص مســائل اعتقادی 
گفت: دشــمنان ملت، عفاف بانوان ما را هدف 
قرار گرفته اند که باید بــا تدبیر و بدون تعصب 
رایــج در عین حفظ احترام امــا قاطعانه با آن 
مقابله کنید. همه سازمان ها، ارگان ها، نهادها، 
اماکن عمومی و اماکن خصوصی ارائه دهنده ی 
خدمات ملزم به رعایت قوانین و مقررات حاکم 

بر جامعه هستند.
ایمانیه، مســائل مزمن شــده و حــاد را یکی از 
چالش های ســازمان ها دانســت و گفت: برخی از 
مســائل قابل پیش بینی و جلوگیری است؛ هرچه 
می توانید نســبت به حل مشکلات مردم و جامعه 

صنفی خود اقدام کنید.
استاندار فارس گفت: امکانات در اختیار سازمان ها 
و دســتگاه ها متفاوت اســت از ایــن امکانات با 
هم افزایی بین دســتگاهی برای بهرمندی ســایر 
سازمانها و استفاده حداکثری از منابع دولتی اقدام 

کنید.
او افزود: جذب نزدیکان مسئولین در سازمان ها 
خــارج از چهارچــوب قانــون به هیــچ وجه 
پذیرفتنی نیست و مطلقاً نباید انجام شود؛ در 
این زمینه حساس باشید. جذب افراد صرفاً بر 
اســاس شاخص ها و از طریق فراخوان عمومی 
انجام شود تا بهترین و موثرترین فرد استخدام 

شود.
اســتاندار فارس بــه جایگاه مردم در تشــکیل 
حکومــت اســلامی اشــاره و اضافه کــرد: در 
ســازمان ها باید برخورد پرسنل با مردم از روی 
محبت و گشاده رویی باشــد؛ تمام توان خود را 
برای پاسخ ســریع، منطقی و منصفانه به مردم 

به کار ببرید.
ایمانیه یکــی از اهداف کلان دولت ســیزدهم را 
ایجاد اشــتغال و احداث مسکن ذکر کرد و گفت: 
اقدامات خوبی در این زمینه ها انجام شــده است، 
برای تحقق وعده هــای دولت موظف به تلاش و 
پیگیری های مستمر هستیم. این دو موضوع برای 
مــردم از اهمیــت خاصی برخوردارســت و نقش 

بسزایی در امیدآفرینی دارد.
اســتاندار فــارس به مســئولین حراســت دوایر 
مختلف این استان توصیه کرد: برای مرتفع کردن 
مشــکلات پیش رو راه حل پیدا کنید چرا که در 
نظام خلقت هیچ بن بســتی وجود نــدارد لذا از 

ظرفیت های متنوع و موجود بهره ببرید.

 هلدینگ پتروپالایش اصفهان
  شرکت برتر بورس کالا 

در زمینه فرآورده های نفتی شد
اصفهان- فایزه مرادیان: هلدینگ پتروپالایش 
اصفهــان در دومین همایش تجلیل از برترین های 
بورس مالای ایران به عنوان شرکت برتر در زمینه 

فرآورده های نفتی شناخته شد.
دومیــن همایش تجلیــل از برترین های بورس 
کالای ایران عصر دوشــنبه اول خــرداد ماه با 
حضور وزیر امــور اقتصــادی و دارایی، رییس 
کمیســیون صنایــع و معادن مجلــس، رییس 
ســازمان بورس و اوراق بهــادار و جمع کثیری 
از مقامــات و تولیدکنندگان دولتی و خصوصی 
کشــور برگزار شــد که در پایان ۴۰ شــرکت 
تولیــدی، هلدینگ، انجمن و بانــک به عنوان 
برترین های بورس کالا و »همراهان شــفافیت« 
معرفی شدند؛ همچنین از ۸ شخصیت اثرگذار 
و برجسته به دلیل اقدمات ارزنده در جهت رشد 

شفافیت اقتصاد، تجلیل شد.
در این همایش از ۴۰ شــرکت تولیدی، هلدینگ، 
انجمن و بانک به دلیل رشــد فروش و خرید مواد 
اولیه و کالاهای واســطه ای، توســعه بازار مالی و 
ارائــه خدمات متنوع بــه مشــتریان و به عنوان 
»همراهان شفافیت« در اقتصاد ایران با ارائه لوح و 

تندیس تقدیر به عمل آمد.
در ایــن همایــش در بخش فرآورده هــای نفتی 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان به عنوان شــرکت 

برتر در این عرصه شناخته شد.

خبر

مهم ترین عامل اشتغال زایی و تولید
اصفهان – معصومه قاسمی: مدیرعامل شرکت 
گاز اســتان اصفهان گفــت: گاز مهم ترین عامل 
اشــتغال زایی و تولید است و در مهار تورم و رشد 

تولید نقش زیربنایی دارد.
ابوالقاسم عســکری، در حاشیه بازدید از بیست و 
هفتمین نمایشگاه بین المللی نفت، گاز، پالایش و 
پتروشیمی با اشاره به این که رهبر انقلاب همواره 
تاکید فراوانی بر موضوع تولید داشــته و در سال 
جدید نیز این موضوع مورد توجه ویژه ایشان قرار 
گرفته، گفت: گاز مهم ترین عامل اشــتغال زایی و 
تولید اســت و در سال 1۴۰2 بیش از 2۰ میلیارد 
مترمکعب در بخش های مختلف خانگی، تجاری، 

صنعتی و عمومی توزیع خواهد شد.
وی، بیــان داشــت: در بخــش گازرســانی بــه 
صنایع،5۰۰ واحد صنعتی جدید طی سالجاری از 
نعمــت گاز طبیعی برخوردار خواهند شــد و این 
مهم در توســعه تولید در سطح استان بسیار موثر 

خواهد بود.
عسکری افزود: استان اصفهان قطب بزرگ صنعتی 
کشور است و صنایعی همچون فولاد مبارکه، ذوب 
آهن، ســیمان و نیروگاه هــا از بزرگترین مصرف 
کننده هــای گاز طبیعی هســتند و بیش از 7۰ 
درصد گاز طبیعــی در بخش صنعت و نیروگاهی 

استان مورد استفاده قرار می گیرد.
مدیرعامل شــرکت گاز استان اصفهان، بیان داشت: 
در بخش توسعه شــبکه طی سال جاری در صورت 
اخذ مجوزهای لازم حدود یک هزار کیلومتر خطوط 
گاز در شهرها و روستاها و صنایع استان را خواهیم 
داشــت.وی، با تاکید بر توسعه ظرفیت سازی برای 
صنایع و جایگزینی گاز بجای ســوخت های فسیلی 
گفت: پیش بینی شــده طی ســال جاری 12۰هزار 
متر مکعب بر ســاعت گاز طبیعی، در بخش صنعت 
جایگزین ســوخت های مایع و فســیلی گردد که 
این امرعلاوه بر توســعه بخش تولیــد و صنعت در 
کاهش آلودگی محیط زیســت نیز بسیار موثر است. 
عســکری، بیان داشت: در حوزه اشــتراک پذیری، 
واگذاری1۴هزار و 32۰ انشــعاب جدید در ســال 
جاری مصوب گردیده، همچنین پیش بینی شــده 
53 هزار و 5۰۰ مشــترک به تعداد مشــترکین گاز 
اســتان اضافه گردد که از این میزان ۴6هزار و 2۰۰ 
مشترک شهری،  6 هزار و ۸۰۰ مشترک روستایی و 
5۰۰ مشترک نیز مربوط به بخش صنعت خواهد بود. 
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان در ادامه اظهار 
داشت: باید زمینه های لازم برای حضور و مشارکت 
فعال ســرمایه گذاران و تولیدکنندگان در استان را 
فراهم و تســهیل کرد و گاز یکی از زیرساخت های 

مهم برای توسعه سرمایه گذاری است.

استاندار گلستان:
افراط و تفریط در حوزه محیط زیست 
باعث عقب ماندگی گلستان می شود

استاندار گلستان با اشاره به اینکه برای رسیدن به 
توســعه پایدار باید با برنامه ریزی درست و اصولی 
از محیط زیســت و منابع طبیعی در جهت رشد 
اقتصادی استان بهره گرفت، گفت: افراط و تفریط 
در حوزه محیط زیست باعث عقب ماندگی استان 
خواهد شد.علی محمد زنگانهدر همایش تجلیل از 
محیط بانان نمونه گلستان اظهار کرد: محیط بانان 
عزیز ما علی رغم چالش ها و مشکلات زیادی که با 
آن مواجه هســتند، با گذشت و ایثار مثال زدنی و 
تمام توان به حفاظت و کنترلِ عرصه های طبیعی 

و حیات وحش استان می پردازند.
وی بــا بیان اینکه در ســفر اول ریاســت جمهور 
گام هایی را برای تقویت تجهیزات محیط زیســت 
اســتان به خصوص تجهیزات مواجهــه با حریق 
در جنگل برداشــته شــد، افزود: در دور دوم سفر 
مصوبات بســیار خوبی در حــوزه تقویت اقدامات 
محیط زیســتی اســتان خواهیم داشت.استاندار 
گلستان با اشاره به اقدامات انجام شده در خصوص 
علاج بخشــی خلیج گرگان که از برنامه های دور 
اول ریاســت جمهوری در اســتان گلستان بود، 
گفــت: بعــد از مرحله لایروبــی در خلیج گرگان 
باید به ســمت پمپاژ آب خــزر به خلیج گرگان و 
همچنین تأمین حق آبه شــیرین آن از رودخانه 

های داخل و خارج استان برویم.
زنگانه خلیج گرگان را ابر چالش اســتان گلستان 
دانست و افزود: خلیج گرگان همانند فرد محتضری 
است که ما با علاج بخشی در حال احیا آن هستیم 
و اگــر روزی مرگ خلیج فرا برســد با تبدیل به 
کانون بزرگ ریزگرد، محیط زیســت و کشاورزی 
اســتان را نابود خواهد کرد.وی ادامه داد: اقدامات 
خوبی در حوزه حفاظت از جنگل ها و پیشــگیری 
از آفات و بیماری ها نیز در اســتان در دست اقدام 
است که تکمیل این پروژه ها نیازمند تأمین منابع 
است و در سفر دوم ریاست جمهور در دستور کار 
قرار خواهد گرفت.اســتاندار گلستان با بیان اینکه 
برای رسیدن به توســعه پایدار باید با برنامه ریزی 
درســت و اصولی از محیط زیست و منابع طبیعی 
در جهت رشــد اقتصادی و معیشت مردم استان 
بهره گرفــت، افزود: افــراط و تفریــط در حوزه 
محیط زیســت باعث عقب ماندگی استان خواهد 
شــد.زنگانه آب را ابرچالش دوم استان دانست و 
افزود: به دلیل نداشــتن نگاه راهبردی در موضوع 
آب امروز بیش از ۹5 درصد آب استان گلستان از 
منابع آب های زیر زمینی تأمین می شود که باید با 
اســتفاده از منابع آب سطحی و سدها این مشکل 
را حــل کنیم در غیر اینصورت با ادامه این روند با 
فرونشست زمین و مشــکلات ناشی از آن مواجه 

خواهیم شد.

خبر

همدلی|  درتاریخ 27/۰2/1۴۰2 به همت 
انجمن وزین شاهنامه خوزستان به دبیری 
پیمان شوشــتری زاده و حضور و همکاری 
میراث  اداره  نهادهــای  مدیران  نمایندگان 
فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی اهواز 
، انجمن ایرانــی تاریخ ، انجمن ترویج زبان 
و ادبیات فارســی  ایران شعبه خوزستان و 
کتابخانه مرکزی اســتان خوزســتان آیین 
بزرگداشــت حکیم فرزانه توس ابوالقاســم 
فردوسی آفریننده شــاهنامه گران سنگ و 

بزرگداشت روز زبان پارسی برگزار شد. 
درآغــاز نشســت پــس از پخــش تلاوت 
آیاتــی از قــرآن  مجیــد ، پخش ســرود 
جمهــوری اســلامی، خوش آمد گویی دبیر 
انجمن شــاهنامه خوزســتان آقای پیمان 
شوشتری زاده به حضار در سالن از دانشگاه 
شهید چمران اهواز این نشست ادامه یافت. 
پس از خوانش شعر توسط یکی از هموندان 
انجمن شاهنامه خوزستان از زنده یاد استاد 
حسین مســرور تجلیل شد. در ادامه  ابیاتی 
از داستان گمشدن تازیانه بهرام توسط یکی 

از شاهنامه خوانان خوانده شد.
در نشست اساتید دانشــگاه شهید چمران 
دکتر نادری اســتاد تاریخ دانشــگاه ضمن 
خوش آمد گویی و سپاســگزاری از دســت 
انــدرکاران  برگزاری این آییــن به عنوان 
پرسشــگر این پرســش را از اســتاد دکتر 
جوکار داشــتند که چرا روز پاسداشت ادب 
و زبان فارســی  با آئین بزرگداشت فردوسی 
تقارن دارد و اهمیت فردوســی و شاهنامه 

درچیست ؟ 
دکتر جوکار در پاســخ گفت: درهمه دنیا و 
کشور ما چند جور تقویم وجود دارد مایک 
تقویم روز هفته ماه و ســال رو داریم  یک 
تقویم علمی داریم و یــک تقویم فرهنگی 
کشور ما به لحاظ فرهنگی سخنان بسیاری 
در دنیا برای گفتن داشته  و دارد. مهم ترین  
تقویم ما ایرانیان تقویم فرهنگی است و به 
همین دلیل حتی  درگذشته همه روزها نام 

داشتند.
وی افزود: می شود گفت که ظرفیت تقویم 
فرهنگی ما انقدر بالاســت که 365 روز را 
میتوان پرکرد. به قول یکی از نویســندگان 
خارجی که گفته است شما ایرانی ها تعداد 
شــاعران بنام تان آنقدر زیادند که قدرشان 
را نمی دانید. تقویم رسمی کشور نام برخی 
مفاخر وشاعران را حذف کرده است بعنوان  
مثــال در تقویم رســمی امــروزی روزی 
بنام خیام نوشته نشــده است درحالی که 
درتقویم فرهنگی مــا روز خیام وجود دارد 
ارتباطش  )2۸اردیبهشــت( زبان فارسی و 
با فردوســی برمی گردد به هنر فردوســی 
. بعضی از شــاعران ما یکی از هنرهایشان 

شــاعری است مثلا شــخصی حکیم است، 
فیلسوف است، منجم است، متکلم است. 

فردوســی عالی ترین نمونه شــعر روایی و 
مثنوی ســرایی  داســتانی فارسی را خلق 

کرده است .
ســپس دکتر صالحی مازندرانی در پاســخ 
به ســوالی در مــورد اهمیت شــاهنامه  و 
پیوندهای شــاهنامه با هویت ملی و وجوه 
اهمیت شــاهنامه  گفت: آنچــه از برآیند 
پژوهش از شاهنامه صورت گرفته برمی آید  
شاهنامه اثری است که از چند جهت دارای 

ارزش است: 
1_ گذشته باســتانی ما ایرانیان را در ابعاد 
گوناگون ، اســطوره ای تاریخی افسانه ای، 
آئینی و دینی درخــودش بارتاب داده و به 
نسل. های بعدی انتقال داده است شاهنامه 
ســند هویت و ملیت ما ملت ایران اســت 
درواقع آینه  تمام نما از هویت  ملی ماست 
در جهان امروز همه در تکاپو هســتند که 

چالش فرهنگی داشته باشند. 
2_بعد دیگر مساله پاسداشت زبان فارسی 
و شعر فارسی اســت از حدود 6۰هزار بیت 
شاهنامه براســاس گفته نولدکه که ۴۸ تا 
52هزار بیت آنرا فردوسی سروده است یک 
الگوی جامع و تمام عیاری از زبان فارســی  
در جنبــه های آوایــی ، واژگان ، صرفی و 
نحــوی و مهم تــراز آن  فرهنگ اشــارات 
تلمیهات و کنایات  اســت که فردوسی این 
الگوها را به نســل های بعدی منتقل کرده 
اســت و هرکس بعداز فردوسی آمده است 
خود را مدیون فردوسی دانسته است و همه 

از او بــه عنوان حکیم ســخن یاد کرده اند 
در واقع فردوســی زنده کننده زبان فارسی 

است. 
3_ اهمیت شــعر فردوسی و اهمیت هنری 
آن اســت که در دو بعد مورد بررسی است 
::یکی بعد شــاعری 2و دیگری بعد داستان 

پردازی. 
دکتر صالحــی مازندرانی افزود: شــاید به 
اعتبار تحقیقات می توان گفت که شاهنامه 
بزرگترین اثر حماســی جهان است برخی 
گفته اند از لحاظ حماسی هومر بر فردوسی 
تقدم دارد  هومر فقــط تقدم تاریخی دارد 
نه تقدم حماســی. دنیا هیچ حماسه سرایی 
مانند فردوســی به خود ندیده است و این 
برای ما ایرانیان افتخاری است که فردوسی 
بــر همه نوابــغ جهان برتری دارد و شــعر 
فردوســی از لحــاظ هنری و اســتواری به 
جهات  بلاغی  ، به  جهات موســیقیایی و 

هنر شاعری برتر است.
در ادامه استاد شهرام جلیلیان در پاسخ به 
این ســوال که چگونه شاهنامه را از انحصار 
دانشــگاه خارج کنیم وبــه فرزندان خود و 
عمــوم مردم بشناســانیم ؟ گفت: البته که 
شــاهنامه فقط در انحصار دانشــگاه نیست 
جایگاه شــاهنامه با هویت ملــی ما پیوند 
دارد. شاهنامه برای ما یک کتاب ملی است 
به همین دلیل اســت که مــا همه بر روی 
شاهنامه حساسیت داریم، با این حساسیت 
هیچ فردی نمی تواند شاهنامه را در انحصار 

خود در آورد. 
جلیلیان ادامه داد: مااین حساســیت را در 

مورد رودکی  مولوی و دیگران نداریم گرچه 
به آنان عشق می ورزیم، اما حساسیت درباره 
ابیات و چاپ های شاهنامه را داریم. امروزه 
یک دانشــجوی ترم یک و دو هم می پرسد 
که از چه نسخه ای از شاهنامه استفاده کند 
اما این حساســیت درباره حافظ و سعدی و 
دیگران کم تراست. چرا که ما نگران هستیم 

.
این استاد ادبیات افزود: چرا شاهنامه جنبه  
ملی دارد ازین رو است که شاهنامه به زبانی 
نوشته شده است که زبان رسمی ما نیست 
کلمه رسمی و اداری جدید باب شده است 
زبان فارســی زبان ملی ما بوده است از این 
رو در دوره اسلامی هرکس کتابی نوشته به 
زبان عربی وزبان دین از شاهنامه فردوسی 

کمک گرفته است. 
نویســنده گمنامی در قرن ۴ در سیستان 
نشسته و تاریخ سیســتان را به کدام زبان 
بنویسد،؟ آن را به زبان فارسی نوشته است 
ویا کســی در قم یزد یا طبرستان و... کتاب 

تاریخ نوشته اند به زبان فارسی نوشته اند.
وی ادامه داد: آن دســته از قــوم گرایانی 
که معتقدند رضاشــاه پهلوی به زور چماق 
و گــرز و اســلحه مردم را وادار به ســخن 
گفتن به زبان فارســی کرده است، سخت 

در اشتباهند.
و در ادامه این آیین با روایت گری »آریســا 
ســرقلی« داســتان کاوه آهنگر و ضحاک 
ماردوش، برای حاضران اجرا شد. و در پایان 
با نقالی امین کریمیان از داســتان رستم و 

اشکبوس این نشست به پایان رسید.

در آیین بزرگداشت فردوسی در دانشگاه شهید چمران اهواز مطرح شد 

زبان فارسی با زور واجبار رواج پیدا نکرد

 قائم مقام شــهردار کرج با اشاره به مصوبه مجلس مبنی 
بر اجــرای بند )ت( تبصره 6 بودجه کشــور گفت: روند 
اجرایــی طرح به صورت یکپارچه بــا بهره گیری از قانون 
بودجه، دستورالعمل وزارت کشور و جلسات کارگروه در 

حال انجام است.
افراسیاب شــجاعی صبح امروز در دهمین جلسه کمیته 
تخصصی بند )ت( تبصره 6 قانون بودجه 1۴۰2 کشــور 
که با حضور معاونین و مدیران کل ســتادی عضو کمیته 
و مدیران مناطق 1۰ گانه شــهرداری کرج برگزار شــد؛ 
اظهار کرد: در راســتای اجرایی شدن بند )ت( تبصره 6 
قانون بودجه ســال 1۴۰2 کشــور، روند اجرایی طرح به 

صورت یکپارچه باتبعیت از قانون بودجه، دســتورالعمل 
وزارت کشــور و جلســات کارگروه در حال انجام است و 
هرگونه اصلاح دستورالعمل اجرایی با ارائه پیشنهادات در 
چارچوب قانون از سوی مناطق و هم اندیشی در کارگروه 

مربوطه قابل اصلاح می باشد.
 وی با بیان اینکه فرآیند به درســتی مســیر خود را طی 
می کند، تأکید کرد: از هرگونه اعمال ســلیقه خودداری و 

فقط از دستورالعمل ابلاغ شده تبعیت شود.
 شــجاعی تأکید کرد: آمار و اطلاعات به صورت برخط از 
طریق داشــبورد مدیریتی کنترل شود تا ارسال و انتقال 

مستمر آن به استانداری با سهولت انجام پذیرد.

 قائم مقام شــهردار کرج خاطر نشــان کــرد: تا کنون از 
اجــرای صحیح مصوبه مجلس مبنــی براجرای بند )ت( 
تبصره 6 بودجه کشــور، مبلغ 1۰ میلیارد و ۴۰۰ میلیون 
تومان از ســوی مناطق شهرداری کرج جذب درآمد شده 

است.
 شــجاعی اشاره کرد پرونده های خاصی که تصمیم گیری 
در خصوص آن برای منطقه میســر نیست را با دریافت، 
نظــارت و هماهنگی معاون محترم شهرســازی اقدام، تا 

تعیین تکلیف نهایی انجام شود.
شایان ذکر است در این جلســه مدیران مناطق گزارش 
کار مستند از عملکرد خود را در این خصوص ارائه دادند.

 قائم مقام شهردار کرج :

فرآینداجرایبند)ت(تبصره۶بودجهکشوربهصورتیکپارچهانجاممیشود

مدیرکل سیاسی ،انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری 
فارس، نگاه بخشــی و محدود را عامل آســیب دانست و 
گفت: حق نداریم خط کشــی و تمایــز بین مردم جامعه 
قائل باشــیم یا صرف اینکه ســلیقه فرد یــا گروهی با ما 
متفاوت است آن را کنار بزاریم که در این صورت به شدت 

ضربه خواهیم خورد. 
جواد قناعتی در گردهمایی روابط عمومی فرمانداری های 
سراســر اســتان فارس، اطلاع رســانی را اقدامی ظریف 
دانســت و افــزود: روابط عمومی امری دوســویه اســت 
،جذب حداکثری مــردم، امیدآفرینی و همچنین انعکاس 

فعالیت های دولت ازجمله وظایف مهم این بخش است.
وی توجه ویژه به حوزه روابط عمومی را امر مهمی عنوان 
کرد و گفت: اقدامات زیــادی در دولت صورت گرفته که 
مردم از آن بی اطلاع هستند و ضروری است که این اخبار 

با روش های هنرمندانه به جامعه تزریق شود.
مدیرکل سیاسی ،انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری 
فارس تاکید کرد :نقش روابط عمومی ها برجســته و ویژه 
است زیرا وظیفه انعکاس عملکرد و فعالیت ها بر عهده این 
بخش اســت و اصطلاحا پــژواک فعایت ها روابط عمومی 
اســت که باید مــورد توجه قرار گرفته و هــم عملکرد و 

اقدامات خوبی در این حوزه صورت گیرد.
قناعتی ادامــه داد: حق نداریم خط کشــی کنیم و بین 
جامعــه تمایز قائل باشــیم و باید از همــه ظرفیت های 
استانی و شهرســتانی برای توسعه و آبادانی بهره برداری 
شــود. وی اعلام کرد: فرمانداران تیم مدیریتی متشکل از 

اشــخاص و مدیران همســو دارند اما حق نداریم کسی را 
کنار بزنیم،اگر ســرمایه انســانی را به صرف اینکه سلیقه 
آن فرد با ما متفاوت اســت کنار بزاریم به شــدت ضربه 

خواهیم خورد.
مدیرکل سیاسی ،انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری 
فارس گفت: روابط عمومی نقش مشاور دلسوز در مجموعه 

دارد که باید مسیر را روشن کند.
قناعتی بر ایجاد بانک اطلاعاتی اصحاب رســانه توســط 

روابط عمومی ها تاکید کرد و گفت: شبکه سازی در حوزه 
اطلاع رســانی و روابط عمومی امر مهمی اســت که باید 
مدنظر باشــد و روابط عمومی فرمانداری های استان باید 

مسابقه خدمت بین مسئولان شهرستان به راه اندازد. 
 امید آفرینی رکن اصلی فعالیت روابط عمومی ها است

سرپرســت اداره کل روابــط عمومــی و اموربیــن الملل 
استانداری فارس نیز در ادامه این مراسم گفت: مرجعیت 
رسانه ای توسط روابط عمومی ها در سطح شهرستان های 
استان فارس به خصوص با نزدیکی به انتخابات پیش رو از 

اولویت های دولت سیزدهم است.
عباس فرج زاده افزود: اســتقلال روابــط عمومی ها باید 
حفظ شود، فضای رسانه ای علیه دولت باید توسط روابط 

عمومی ها خنثی شود.
وی ادامه داد: ارتباط با رســانه های محلی و مطالبه گران 
امر مهمی است و باید روابط عمومی ها به آن توجه کنند.

سرپرســت اداره کل روابــط عمومــی و اموربیــن الملل 
اســتانداری فــارس در خاتمــه امیدآفرینــی را یکی از 

مهمترین وظایف روابط عمومی ها عنوان کرد.
در پایــان ایــن نشســت از مســئولان روابــط عمومی 

فرمانداری های شهرستان ها تجلیل شد.

مدیرکل سیاسی استانداری فارس: 

خطکشیبینمردمجامعهعاملآسیباست


